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P R O T O K Ó Ł   Nr XV/2019 

z XV Sesji Rady Gminy w Radziejowicach odbytej w dniu 23.09.2019 r.                     

w Gminnym Centrum Kultury „Powozownia”  w Radziejowicach  

  
Sesja rozpoczęła się o godz. 1400 i trwała do godz. 1845 . 

Obecni na posiedzeniu radni oraz zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.  

  

Ad. 1. 

 Przewodniczący Rady Gminy Jacek Krawczyński otworzył XV Sesję Rady Gminy 

Radziejowice VIII kadencji i powitał Z-cę Wójta Artura Jankowskiego, radnych, sołtysów i 

pracowników Urzędu Gminy.  

 Stwierdził prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych obecnych było 13 (nieobecni 

Jakub Borowiec, Paweł Majchrzak) 

 

Ad. 2. 

 Przewodniczący RG Jacek Krawczyński przedstawił proponowany porządek obrad 

Sesji : 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr XIII/2019. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z pracy Rady.  

5. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

6. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2019r.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 

2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radziejowice na lata 2019-2033. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego fragment wsi Tartak Brzózki, 

obręb ewidencyjny Tartak.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego niektóre zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Radziejowice. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. 
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„KIEDY ŚMIEJE SIĘ DZIECKO, ŚMIEJE SIĘ CAŁY ŚWIAT – utworzenie 

nowego oddziału przedszkolnego w Gminnym Przedszkolu w Radziejowicach” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi 

Priorytetowej X „Edukacja dla rozwoju regionu”, Działania 10.1 „Edukacja ogólna i 

przedszkolna,” Poddziałania 10.1.4. „Edukacja przedszkolna” Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Radziejowice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Radziejowice. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Następnie Przewodniczący RG J. Krawczyński zaproponował zmiany do proponowanego 

porządku obrad Sesji RG dotyczące: 

1. rozszerzenie  pkt. 3 Zatwierdzenie protokołu Nr XIV/2019. 

2. zmiany tytułu uchwały w pkt. 10 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

Regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Radziejowice 

Przewodniczący RG J. Krawczyński zapytał Radnych czy mają uwagi do 

przedstawionego porządku obrad z proponowanymi zmianami. Uwag nie zgłoszono, więc 

poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych (nieobecni Jakub Borowiec, Paweł 

Majchrzak) 

- 13 głosami „za” (Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, Grażyna Górka, 

Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, Barbara 

Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław Kuziemski) 

Proponowany porządek obrad Sesji ze zmianami zatwierdzono  

Porządek obrad ze zmianami: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr XIII/2019 oraz protokołu Nr XIV /2019. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z pracy Rady.  

5. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

6. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2019r.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 

2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radziejowice na lata 2019-2033. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego fragment wsi Tartak Brzózki, 

obręb ewidencyjny Tartak.  

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Radziejowice. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. 

„KIEDY ŚMIEJE SIĘ DZIECKO, ŚMIEJE SIĘ CAŁY ŚWIAT – utworzenie 

nowego oddziału przedszkolnego w Gminnym Przedszkolu w Radziejowicach” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi 

Priorytetowej X „Edukacja dla rozwoju regionu”, Działania 10.1 „Edukacja ogólna i 

przedszkolna,” Poddziałania 10.1.4. „Edukacja przedszkolna” Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Radziejowice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Radziejowice. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 3.  

 Przewodniczący RG J. Krawczyński zapytał radnych czy mają uwagi do protokołów 

XIII/2019 i XIV/2019. Uwag nie było, więc poddał je pod głosowanie.  
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W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych (nieobecni Jakub Borowiec, Paweł 

Majchrzak) 

- 13 głosami „za” (Marcin Soból, Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, Grażyna Górka, 

Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Marek Leja, Zdzisław Madejczyk, Barbara 

Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska, Radosław Kuziemski) 

Protokoły Nr XIII/2019 i XIV/2019  zatwierdzono  

Ad. 4.  

Przewodniczący RG J. Krawczyński przedstawił informację z pracy Rady Gminy 

(informacja w zał. do protokołu) 

Ad. 5.  

  Z-ca Wójt A. Jankowski przedstawił informacje z pracy w okresie pomiędzy Sesjami 

(informacja w zał. do protokołu) 

Ad. 6.  

Informację z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2019r.  przedstawiła E. Grochowska – 

Z-ca Skarbnika Gminy. 

Z Sesji RG wyszła p. G. Górka - g. 1555 –pozostało 12 Radnych. 

Ad. 7.   

Radny R. Kuziemski przypomniał, że na posiedzeniu Komisji zaproponował aby 

punkt dotyczący zmian budżetowych odłożyć, ponieważ należy poinformować radnych 

szczegółowo z czego wynikają niektóre przesunięcia budżetowe. Powiedział, do których 

zmian budżetowych  były zastrzeżenia.   

 Przewodniczący RG J. Krawczyński dodał, że Radni byli za  ponownym omówieniem 

proponowanych zmian budżetowych, gdyż nie mieli wystarczająco czasu na zapoznanie się z 

dokumentami.  

 Przewodniczący RG J. Krawczyński odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 2019 rok i poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych (nieobecni G. Górka, Jakub Borowiec, 

Paweł Majchrzak) 

- 3 głosami „za” (Marek Leja, Radosław Kuziemski, Zdzisław Madejczyk) 

- 8 głosami „przeciw” (Bogdan Kowalski, Mieczysław Bielak, , Jacek Krawczyński, Jolanta 

Leczkowska, Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Ewa Stępień, Beata Trzaskowska,) 
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- 1 głosem „wstrzymującym się” (Marcin Soból) 

Uchwała nie została podjęta.   

Na 30.09.2019r. wspólnie z radnymi ustalono termin Sesji Nadzwyczajnej w celu ponownego 

rozpatrzenia sprawy.  

Ad. 8.  

Przewodniczący RG J. Krawczyński odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejowice na lata 2019-2033. 

Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych (nieobecni G. Górka, Jakub Borowiec, 

Paweł Majchrzak) 

- 8 głosami „za” (Jacek Krawczyński, Jolanta Leczkowska, Barbara Michałowska, Marcin 

Mrówczyński, Beata Trzaskowska, Marek Leja,  Zdzisław Madejczyk, Marcin Soból) 

- 3 głosami „przeciw” (Bogdan Kowalski, Ewa Stępień, Radosław Kuziemski) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (Mieczysław Bielak) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XV/109/2019 w załączeniu)  

 

Ad. 9.  

Przewodniczący RG J. Krawczyński odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego fragment wsi Tartak Brzózki, obręb ewidencyjny Tartak. 

Z Sesji RG wyszedł p. M. Bielak -  g. 1700 –pozostało 11 Radnych. 

Następnie Przewodniczący RG J. Krawczyński poddał pod głosowanie odczytany projekt 

uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych (nieobecni G. Górka, Jakub Borowiec, 

Paweł Majchrzak, Mieczysław Bielak) 

- 8 głosami „za” (Jacek Krawczyński, Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Beata 

Trzaskowska, Marek Leja,  Zdzisław Madejczyk, Marcin Soból, Radosław Kuziemski) 

- 2 głosami „przeciw” (Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (Ewa Stępień) 



 

 

6 

 

 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XV/110/2019 w załączeniu)  

Ad. 10. 

Przewodniczący RG J. Krawczyński odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia Regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Radziejowice. 

Następnie dodał, że sprawa została omówiona na posiedzeniu Komisji i poddał go pod 

głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych (nieobecni G. Górka, Jakub Borowiec, 

Paweł Majchrzak, Mieczysław Bielak) 

- 11 głosami „za” (Jacek Krawczyński, Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Beata 

Trzaskowska, Marek Leja,  Zdzisław Madejczyk, Marcin Soból, Radosław Kuziemski, Bogdan 

Kowalski, Jolanta Leczkowska, Ewa Stępień) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XV/111/2019 w załączeniu)  

 

Ad. 11.  

Przewodniczący RG J. Krawczyński odczytał projekt uchwały zatwierdzenia do 

realizacji projektu pn. „KIEDY ŚMIEJE SIĘ DZIECKO, ŚMIEJE SIĘ CAŁY ŚWIAT – 

utworzenie nowego oddziału przedszkolnego w Gminnym Przedszkolu w Radziejowicach” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi Priorytetowej X 

„Edukacja dla rozwoju regionu”, Działania 10.1 „Edukacja ogólna i przedszkolna,” 

Poddziałania 10.1.4. „Edukacja przedszkolna” Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020. 

Następnie dodał, że sprawa została omówiona na posiedzeniu Komisji i poddał go pod 

głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych (nieobecni G. Górka, Jakub Borowiec, 

Paweł Majchrzak, Mieczysław Bielak) 

- 11 głosami „za” (Jacek Krawczyński, Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Beata 

Trzaskowska, Marek Leja,  Zdzisław Madejczyk, Marcin Soból, Radosław Kuziemski, Bogdan 

Kowalski, Jolanta Leczkowska, Ewa Stępień) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XV/112/2019 w załączeniu)  
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Ad. 12. 

Przewodniczący RG J. Krawczyński odczytał projekt uchwały rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Radziejowice wraz z uzasadnieniem. Dodał, że sprawa była 

omawiana na posiedzeniu Komisji. Następnie poddał odczytany projekt uchwały pod 

głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych (nieobecni G. Górka, Jakub Borowiec, 

Paweł Majchrzak, Mieczysław Bielak) 

- 11 głosami „za” (Jacek Krawczyński, Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Beata 

Trzaskowska, Marek Leja,  Zdzisław Madejczyk, Marcin Soból, Radosław Kuziemski, Bogdan 

Kowalski, Jolanta Leczkowska, Ewa Stępień) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XV/113/2019 w załączeniu)  

Ad. 13.  

Przewodniczący RG J. Krawczyński odczytał projekt uchwały rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Radziejowice wraz z uzasadnieniem. Dodał, że sprawa była 

omawiana na posiedzeniu Komisji. Następnie poddał odczytany projekt uchwały pod 

głosowanie. 

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych (nieobecni G. Górka, Jakub Borowiec, 

Paweł Majchrzak, Mieczysław Bielak) 

- 11 głosami „za” (Jacek Krawczyński, Barbara Michałowska, Marcin Mrówczyński, Beata 

Trzaskowska, Marek Leja,  Zdzisław Madejczyk, Marcin Soból, Radosław Kuziemski, Bogdan 

Kowalski, Jolanta Leczkowska, Ewa Stępień) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XV/114/2019 w załączeniu)  

Ad. 14.  

Radni nie złożyli żadnych interpelacji i zapytań.   

 

Ad. 15.  

W sprawach różnych: 

1. wystąpienie byłego sołtysa wsi Budy Mszczonowskie w sprawie odczuwalnego odoru z 
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wysypiska Słabomierz-Krzyżówka,  

2. wystąpienie mieszkańca wsi Benenard w sprawie dowozów  dzieci do szkół oraz 

utrudnionego dojazdu,  

3. wystąpienie mieszkanki Al. Lipowa – ograniczenie tonażu. 

 

Ad. 16.  

Przewodniczący RG Jacek Krawczyński zamknął  XV Sesję VIII kadencji Rady 

Gminy Radziejowice.  

     Protokołowała:     Przewodniczący Rady Gminy  

            Anna Chadryś            Jacek Krawczyński 


